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STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA  Protokoll över styrelsemöte 
HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f.  42/2021 
 
Tid  29.11.2021 kl. 07:00 
Plats  Styrelserummet och Microsoft Teams 
 
Närvarande Robin Eriksson 
  Lydia Nystén 
  Lisa Niemistö 
  Johannes Lövdahl 
  Ville Toivari 
  Jonas Jansson 
  Joakim Andersson 
  Angelina Mattbäck 
  Kia Stenbacka 
  Emilia Sparf 
 
1 § MÖTETS ÖPPNANDE 
 
 Mötet öppnades kl. 07:03. 
 
2 § KONSTATERANDE AV STADGEENLIGHET OCH BESLUTFÖRHET 
 
 Konstaterades. 
 
3 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 
 
 Föredragningslistan godkändes i sin helhet.  
 
4 § NÄRVARO- OCH YTTRANDERÄTT 
 
 Inget att tillägga. 
 
5 § GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
 
 Föregående protokoll godkändes.  
 
6 § ANMÄLNINGSÄRENDEN 
 
 Robin Eriksson 

● Vett & Etikett 
● Fullmäktigemöte 
● Extra Canon möte 
● Hankmark sykväll 
● Märkesnämndens möte 
● Gamylmiddag bokning 
● Legendernas sitz bokning 

 
 Lydia Nystén 

● Finanssis årsfest  
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● MK:s Årsfest 
● OVVS Möte 
● Vett&Etikett 
● ÅFK möte 1 
● ÅFK möte 2 
● Möte med sångledarna till årsfesten 
● Märkesnämndens möte 

 
 Angelina Mattbäck 

●  Vett & Etikett 
 

 Emilia Sparf  
● Fullmäktigemöte 
● Extra IB öppet 
● Finanssis årsfest  
● MK:s Årsfest 
 

 Johannes Lövdahl 
● MK:s Årsfest 
● Warrantti SSHV AW 
 

 Ville Toivari 
● MK:s Årsfest 
● Warrantti SSHV AW 
● Politivas Beerpong 
 

 Kia Stenbacka 
● MK:s Årsfest 
 

 Jonas Jansson 
● MK:s Årsfest 
● Handlat för årsfestsilliz 
●  Vett och Etikett 
● Toastismöte 
● Sillizvideo och redigering 

 
 Joakim Andersson 

● Anssvarsperson på bokning 27.11 
 

 Lisa Niemistö  
● Vett och etikett  
● Hankmarks sykväll  
● Märkesnämdens möte  
● Legendernas sitz bokning 

 
7 § UTBILDNINGSPOLITIK 
 
 Kylli x Kopoaffe diskuterades. Sisu diskuterades.  
 
8 § STUDIESOCIALT 
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 AW med Warrantti diskuterades. Program med tutorerna diskuterades.  
 
9 § EKONOMI 
 

 Betalningar diskuterades. Olika faktureringar ska ännu göras. Betalningar för tutorkläder och 
halare diskuterades kort.  

 
10 § NÄRINGSLIV 
 
 Reklam för Label 4 ska ut på Instagram. Evenemang med EY diskuterades.  
 
11 § NÖTTE 
 
 Videor inför styrelseskiftet skall sättas in i Driven.  
 
12 § PROJEKT 
 
 OVVS upplösningen diskuterades. Välmåendegruppen diskuterades.  
 
13 § CELLA NOVA 
 
 Bokningar diskuterades. Namnen till stolarna har kommit. 
 
14 § INFO & WEBB 
 
 Kommunikation kring Sisu diskuterades.  
 
15 §  PROGRAM 
 
 Drikabeställning kommer under veckan.  
 
16 § INBJUDNINGAR  
 
 Inga. 
 
17 § AKTUELLT  
 
 Årsfestveckan 
 Biljettävling för Frej Larsson diskuterades. Veckan diskuterades i detalj.  
  
 Rektorskaffe 
 Diskuterades kort. 
  
18 § ÖVRIGA ÄRENDEN 
 
 VIP-Middag 
 Diskuterades.  
 
 Styrelseskifte 
 Diskuterades.  
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19 § NÄSTA MÖTE  
 

Nästa styrelsemöte hålls onsdag 08.11.2021 kl. 07:00 i styrelserummet och Microsoft Teams. 
 
20 § MÖTETS AVSLUTANDE  
 
 Mötet avslutades kl. 08:02 
 
 
  
 
 
                          
Robin Eriksson   Kia Stenbacka  
Ordförande   Sekreterare 

 


